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Samlesak for spørsmål

Hovedutvalg helse og omsorg 01.12.2021:

Behandling:
Spørsmål til kommunalsjef ang. Nattevakt-tjenesten, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista
Karmøylista har fått flere tilbakemeldinger fra eldre og pårørende ang. Nattevakt-tjenesten i
kommunen.
Det går ikke på de ansatte. De gjør en utmerket jobb.
Det handler mer om utrygghet ift. responstid og prioriteringer som gjøres.
Skulle uhellet være ute og alarmen blir trykket på midt på natten, tar det 25-30 min. før
nattevaktene kan være på plass. Dette gjelder spesielt i utkantstrøkene i Karmøy.
Kan kommunalsjefen si noe om bemanningen, og hvilke utfordringer en opplever innen denne
tjenesten?

Kommuneoverlege/Smittevernoverlege, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet
Ønsker informasjon om situasjonen rundt ansettelse av kommuneoverlege og smittevernoverlege.

Koronateam, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet
Ønsker generell informasjon rundt koronasituasjonen i Karmøy. Eksempelvis smittesituasjon,
vaksinearbeid/vaksinasjonsgrad og styring av koronateam. Hvor mange jobber nå i koronateamet
og hvor hentes de fra?

Vi har hatt en utfordring med å få nok helsesykepleiere inn på helsestasjonene og i
skolehelsetjenesten. Stemmer det at det er flere av de som i utgangspunktet jobber med barn og
unge som fortsatt blir rekruttert inn i koronateamet? Hvis det er slik, hvilke alternativer er det sett
på i forhold til rekruttering og hvilke alternativer blir evt satt inn der det mangler ansatte innen
skolehelsetjeneste, psykisk helseteam, helsestasjoner mm?

Tilrettelegge for grunnleggende kunnskap til hverdagsmestring for innbyggere med tidligere
rusavhengighet, foreslått av Veronica Helen Ørpetvedt, Fremskrittspartiet
SLT skal ta initiativ til samarbeid med frivillige lag/ ideelle organisasjoner og Nav for at innbyggere
med tidligere rusavhengighet skal få grunnleggende kunnskap om hverdagsmestring.



Blåkors i bl.a Stavanger og Sandnes har gode erfaringer med samarbeid og oppfølging av denne 
målgruppen sammen med respektive kommuner og lag / forretninger. Konseptet går under 
benevnelsen «Steg for steg» 

 

1) Borg (KL) stilte spørsmål vedrørende nattevakt-tjenesten:  
Karmøylista har fått flere tilbakemeldinger fra eldre og pårørende ang. Nattevakt-tjenesten i 
kommunen. 
Det går ikke på de ansatte. De gjør en utmerket jobb. 
Det handler mer om utrygghet ift. responstid og prioriteringer som gjøres. 
Skulle uhellet være ute og alarmen blir trykket på midt på natten, tar det 25-30 min. før nattevaktene 
kan være på plass. Dette gjelder spesielt i utkantstrøkene i Karmøy. 
Kan kommunalsjefen si noe om bemanningen, og hvilke utfordringer en opplever innen denne 
tjenesten? 
 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte spørsmålet:  
Det er 11 personer som er i arbeid per nattevakt. Basen og oppmøtested er midt (Kopervik), dvs. de 
starter vakten sin her. De ansatte er imidlertid delt opp i 4 team, fordel på Sør (Skudenes og Åkra), 
Midt (Kopervik og Vea), og 2 team som drar nord, hvor et team stort sett opphoder seg i Avaldsnes 
og Torvastad området, mens det siste stort sett oppholder seg på fastlandssiden.  Det er stort sett 
fastsatt hvor man skal og man forsøker å besøke brukerne på tilnærmet samme tidspunkt. Det kan 
imidlertid ha oppstått noe på dagtid som må følges opp på kveldstid. Når det gjelder alarmer så er 
det slik at dersom responssenteret ikke får kontak med en bruker som trykker på alarmen skal disse 
alarmene ha førsteprioritert.  
 
Borg (KL) ønsket oversikt over antall utløste alarmer.  
 
Kommunalsjef Olsen-Sund gav tilbakemedling om at man kan hentes ut tall til neste møte, og at 
hovedutvalget skal få informasjon om hva som gjøres innen velferdsteknologifeltet i et senere møte.  
 
2) Hop (Ap) stilte innsendt spørsmål vedrørende kommuneoverlege/smittevernlege:  
Ønsker informasjon om situasjonen rundt ansettelse av kommuneoverlege og smittevernoverlege. 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte spørsmålet:  
Man har ikke lyktes med å få tak i en kommuneoverlege enda, men jobber nå med ny utlysning hvor 
kommunen får hjelp av et bemanningsbyrå. Når det gjelder smittevernlege er det kommet inn en 
søker, men alt er ikke ferdigforhandlet enda. Man ser på både behovet for kommuneoverlege og 
smittevernlege på kort og på lang sikt og forsøker å løse oppgavene på best mulig måte inntil 
stillingene er besatt.  
 
 
3)Hop (Ap) stilte spørsmål om status for korona og koronateam: 
Ønsker generell informasjon rundt koronasituasjonen i Karmøy. Eksempelvis smittesituasjon, 
vaksinearbeid/vaksinasjonsgrad og styring av koronateam. Hvor mange jobber nå i koronateamet og 
hvor hentes de fra? 
 
Vi har hatt en utfordring med å få nok helsesykepleiere inn på helsestasjonene og i 
skolehelsetjenesten. Stemmer det at det er flere av de som i utgangspunktet jobber med barn og 
unge som fortsatt blir rekruttert inn i koronateamet? Hvis det er slik, hvilke alternativer er det sett på 
i forhold til rekruttering og hvilke alternativer blir evt satt inn der det mangler ansatte innen 
skolehelsetjeneste, psykisk helseteam, helsestasjoner mm? 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte spørsmålet:  
Det jobbes med å få på plass kommuneoverlege og smittevernlege. Disse stillingene har ikke siden 
2018 ligget i helse- og omsorgsetaten, men vært en del av rådmannens stab. I en pandemi er selvsagt 
ikke skillene mellom hvor man ligger organisatorisk framtredende da alle må trø til og hjelpe 
hverandre.  



Selve testingen på tidligere i helse, men i august i fjor ble det opprettet et eget koronateam. Det ble i 
den forbindelse lyst ut etter faste ansatte og koronasenteret ble plassert under kommuneoverlegen. 
Nå i den situasjonen vi står i uten kommuneoverlege er koronasenteret flyttet til helse og omsorg og 
ligger nå under Tore Skeie som også har ansvar for legevakt og helsestasjon. Per i dag er det 11 fast 
ansatte i ulik prosentstilling ved koronateamet. Man trappet ned, men ser nå behov for flere ansatte 
som kan bidra. Derfor har man nå gått ut til de ulike virksomhetene i kommunen med forespørsel om 
noen kan tenke seg å jobbe ekstra, dvs. at det ikke skal gå ut over ordinær drift, men komme i tillegg. 
Man tester på dagtid og vaksinerer på kveldstid.  
Når det gjelder vaksinasjon er man ferdig å vaksinere alle over 65 år som mottar kommunale 
tejenester og man tror man vil være ferdig med å vaksinere alle over 65 år før jul. Det er også nå 
sendt ut invitasjoner til noen over 55 år med tilbud om vaksine. Det som nå er svært utfordrende er 
at det er ganske mye smitte i samfunnet. Dette får selvsagt betydning for driften av tjenestene i 
kommunen.  
 
 
4)  Ørpetvedt (FrP) fremmet forslag om tilrettelegging for grunnleggende kunnskap til 
hverdagsmestring for innbyggere med tidligere rusavhengighet:  
SLT skal ta initiativ til samarbeid med frivillige lag/ideelle organisasjoner og Nav for at innbyggere 
med tidligere rusavhengighet skal få grunnleggende kunnskap om hverdagsmestring. 
 
Blåkors i bl.a Stavanger og Sandnes har gode erfaringer med samarbeid og oppfølging av denne 
målgruppen sammen med respektive kommuner og lag / forretninger. Konseptet går under 
benevnelsen «Steg for steg». 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte forslaget med at administrasjonen skal se på forslaget.  
5) Borg (KL) stilte spørsmål om det var flere aktuttplasseringer i barnevernet?  
Kommunalsjef Olsen-Sund viste til at hun ikke hadde oversikt over alle akuttplasseringer som blir 
foretatt til enhver tid, men at hun ikke har informasjon som indikrerer at det er flere 
akuttplasseringer nå enn før.  
6. Hop (Ap) ønsket å ta opp sak om guttedag ved helsestasjon for ungdom som ble behandlet i 
hovedutvalg helse og omsorg sitt møte 25.08.2021 sak 19/21.  
Hop  (Ap) viste til at hensikten med vedtaket var å oppretthold tilbudet ved helsestasjonen i 
Kopervik, men at både gutter og jenter fikk tilbud. Hop viste til vedtaket som ble fattet i sak 19/21.  
 
Hop (Ap)  ba om at saken ble tatt opp på ny i hensikt å tydeliggjøre vedtaket jf. kommuneloven § 11-
3 (5).  
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt  
 
Hop (Ap) la saken og saksframlegget fremsatt i møtet 25.08.2021, sak 19/21 til grunn og fremmet 
følgende forslag til nytt vedtak:  
 
"Hovedutvalg helse og omsorg støtter administrasjonens forslag punkt 1 og 3, men ønsker ny 
formulering på punkt 2: Den etablerte HFU guttedagen omgjøres, men fortsetter for begge kjønn, 
samme sted, samme tid." 
 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
 
 

HHO- 038/21 Vedtak: 

 
 
 

 

 



 

 


